
 
 

 

Minnesanteckningar 2025-01-20 

Samrådsmöte 

Samiska samrådsgruppen 

Närvarande: Ulrika Svensson-Näslund, Åsa Baer, Margareta Svensson, Karl-Johan 

Ottosson, Christer Staaf, Marita Stinnerbom och Malin Blind 

 

1. Vad sker och har skett i Vilhelmina samiska förvaltningskommun 

 

- Tidigare planerat samråd 241216 flyttades till 250120. 

- Laila slutade sista september och Malin har sedan dess jobbat 75% 

- Ansökan från Samiska föräldranätverket, för genomförande av barn- och familjeläger i 

Tärnaby/Hemavan beviljas med 5 000 kr. Lägret genomfördes i slutet av december. 

- Julbord för samiska seniorer på Bergmans samlade 20 stycken seniorer. 

- Malin har varit på nätverksmöte med Praedtieh i Staare 9-10/12-24. 

- Måltiddsservice anordnade en inspirations- och utbildningsdag för köken. Den hölls av 

Lapplandsvilt (Andreas Lidström) och ”samiska kocken” (Kristoffer Åström). 

Vilhelmina samiska förvaltningskommun bidrog med halva kostnaden. ”Det blev en 

superlyckad dag, med mkt lärdom om renskötaråret, att ta hand om maten och 

inspiration till "billigare" typer av samisk mat som passar även de större köken.” 

hälsar Jenny Almroth, chef för måltidsservice. 

- Nya mål- och riktlinjer är nu antagna i Kommunfullmäktige 9 december 2024 och ska 

läggas ut på hemsidan.  

- Vi har även i år köpt en ren vardera till serviceboenden i Gäjka och Saadteskenjuana.  

- Den 13 december kom besked från regeringen om ändring i förordningen vilket 

innebär att statsbidraget till kommunerna sänks från nuvarande 660 000 kr till 565 000 

kr.  

- Malin slutar som minoritetshandläggare den 22/1. 

- Marita Stinnerbom tillträder på 50% from april månad. Hon jobbar 20% sedan 1 

januari. Marita kommer närmast från samma uppdrag i Lycksele kommun.  

- Det har kommit en inbjudan, från SKR, till ett nytt Politikernätverk som kommer att 

fokusera på arbetet för nationella minoriteter och urfolk. Inbjudan är vidarebefordrad 

till kommunalråd och vice kommunalråd.  

- JullaMajja besökte fjälldalarna under giellavahkku, v.43 och arrangerade språkbingo 

och cafe. 

 

2. Samråd, inflytande och delaktighet 

Fortsatt arbete med planering för att genomföra utbildningar med politikerna. Ingen 

plan är ännu fastslagen, vi diskuterar förslag och tar det vidare med politiken.  

 

 



 
 

3. 6 februari 

Vualtjeren saemien siebrie har planerat att som vanligt bjuda på kaffe och tårta samt 

anordna aktiviteter på Folkets Hus den 6 februari. Vi kommer sams om att 

samarrangera detta så att samisk förvaltningskommun bjuder på tårta och 

annonseringen blir gemensam.  

 

4. 2025 

Marita presenterar sig och sina planer för det inledande arbetet som 

minoritetssamordnare. Inledningsvis kommer hon att träffa chefer, verksamheter och 

även samebyar och sameföreningar för att tillsammans forma det fortsatta arbetet i 

förvaltningskommunen.  

 

5. Ansökan berättarkåtan  

Riksteatern har ansökt om bidrag till Nordcirkus berättarkåta som planeras till 

nybyggarveckan i juli.  

 

Samrådsgruppen beslutar att avslå ansökan. 

 

6. Övriga frågor 

Malin jobbar sista dagen och avtackas vid dagens samrådsmöte. Karl-Johan kommer 

att sluta sista februari och avtackas därmed också vid dagens möte av samrådsgruppen 

och förvaltningskommunen.  

 

7. Nästa möte    

Tisdag 6/5   kl.13-15. Marita skickar ut inbjudningar till kommande möte.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

/ Malin Blind 


